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„SERWIS INTERNETOWY RADIA KIELCE” Dziś Zarząd Województwa Świętokrzyskiego
spotka się z prezesami sześciu Przedsiębiorstw Komunikacji Samochodowej w
województwie. Chodzi o Kielce, Jędrzejów, Staszów, Ostrowiec – Świętokrzyski, Busko-Zdrój
i Końskie. Spotkanie związane jest z propozycją Ministerstwa Skarbu Państwa, które
sugeruje, że samorząd terytorialny mógłby przejąć te spółki. Jak informuje wicemarszałek
województwa Zdzisław Wrzałka po spotkaniu i przeanalizowaniu sytuacji finansowej PKS-ów
zapadnie decyzja czy spółki te zostaną skomunalizowane. Ministerstwo Skarbu Państwa dało
czas samorządowi do 23 października. Rząd zamierza do końca roku zakończyć procesy
przekształceniowe wszystkich PKS-ów w Polsce. Część z nich zostanie sprywatyzowana,
część zdecydowały się przejąć samorządy.


